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Vážené kolegyně a kolegové, dnes 4.11. proběhlo kolektivní vyjednávání u společnosti ČD Cargo o
podobě PKS na rok 2025 s účasti zaměstnavatele.

 

Jednání probíhalo v ujasňování si jednotlivých stanovisek kdy se obě strany shodli na tom že
v současné době by se měl rozhodnout  stát který druh dopravy hodlá podporovat a vytvořit k tomu i
náležité podmínky, (silnice-železnice).

 

 

Další jednání o podobě PKS ČD na rok 2025je plánováno na 12.11. o dalším vývoji vás budeme
informovat.

 

                               Hevera Josef

             Víceprezident Federace vozmistrů


